
NIEUWSBRIEF  

               januari / februari 2025 

 

VOORWOORD 

DOE EENS GEK ! 

Onlangs was ik te gast op de nieuwjaars-

bijeenkomst van de nieuw opgerichte 

ANBO-PCOB afdeling in de gemeente Tho-

len. Een nieuwe club met enthousiaste 

mensen die vol energie aan een toe-

komstbestendige lokale organisatie gaan 

bouwen. 

ANBO-PCOB kent iets meer dan 200 lo-

kale (ex PCOB) afdelingen. Dat waren er 

ooit 300. Sinds 2021 zijn er 48 afdelingen 

opgeheven. Zo’n 20 afdelingen hebben 

bestuurlijke problemen en zien geen toe-

komst, een goeie 80 afdelingen doen wei-

nig en zijn slapend. 

Bij ons thuis, we waren met 4 kinderen, 

maakten we wel eens een opmerking of 

riepen we iets dat niet helemaal in de 

denkwereld van onze ouders paste. Mijn 

moeder reageerde dan met het klassieke 

antwoord : “Doe noe ma hewoon, dan 

doeja hek henoeg”. Protestanten hebben 

niet de reputatie dat het vrolijke fliereflui-

ters of notoire feestgangers zijn. Je kunt 

ze zelden op rare strapatsen betrappen. 

(vooruit, een enkeling daar gelaten). 

Toen ik als nieuwbakken bestuurslid van 

PCOB Terneuzen voor de eerste keer een 

bestuursvergadering bijwoonde en voor-

stelde om bij PCOB Nederland geld te 

vragen voor een ledenwerfactie, vonden 

mijn toenmalige medebestuurders dat 

nog net geen gek maar eigenlijk wel een 

vreemd plan. Dat was nog nooit gebeurd. 

Inmiddels hebben we 3 keer “gek” ge-

daan, 3 keer bij PCOB Nederland geld ge-

vraagd voor ledenwerfacties (en gekre-

gen) en is het ledental mede daardoor 

gestegen van 150 naar bijna 220. 

Toen wij (Krijnie Hoek, provinciaal PCOB 

coördinator en ikzelf) in februari 2023 

aan PCOB Nederland kenbaar maakten 

dat we voornemens waren een haalbaar-

heidsonderzoek te doen naar de kansen 

van een nieuwe PCOB afdeling in de ge-

meente Tholen, vonden ze dat maar een 

gek plan. Ze waren er daar inmiddels aan 

gewend dat ze alleen maar afdelingen 

moesten opheffen wegens bestuurlijke 

discontinuïteit en/of ledengebrek (en al-

tijd met achterlating van een fors spaar-

saldo). 

Ik hoop dat mijn mede ANBO-PCOB afde-

lingsbestuurders in den lande in het 

nieuwe jaar (en daarna) af en toe de on-

bedaarlijke aandrang hebben “om eens 

gek te doen” en daarmee het bestaans-

recht van hun afdeling kunnen aantonen. 

Gek behoeft niet perse slecht te zijn, 

soms kan iets niet doen 

ook slecht zijn. Ik wens ze 

in plaats van een fors 

spaarsaldo een energieke 

en dynamische afdeling, 

zonder continuïteitszorgen. 

En hoop dat we geen afdelingen meer 

moeten opheffen. 

“Onderzoek alle dingen, en kijk of iets 

goed of slecht is. Ga dan verder met het 

goede en houd je niet bezig met het 

slechte (1 Tess. 5 : 21)” 

Frans Tollenaar, voorzitter a.i. 

OVERLEG OPENBAAR BESTUUR 

Op 2 december spraken verte-

genwoordigers van de Werk-

groep Belangenbehartiging 

Senioren Terneuzen met de 

wethouders Frank van Hulle en Laslo van 

de Voorde en beleidsambtenaar Nina de 

Koeijer. 

Belangrijk(st)e punten op de agenda wa-

ren woon-zorgvisie, huisvesting, armoe-

debeleid en de uitvoering van de Wmo. 
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Zo moet er meer toekomstbestendig ge-

bouwd gaan worden. Het hofje-project in 

Zaamslag staat hiervoor model. 

Er bestaan zorgen over de door de rege-

ring aangekondigde bezuinigingen en de 

gevolgen hiervan op de uitvoerbaarheid 

van de Wmo. De gemeente Terneuzen 

tracht hierop te anticiperen door nadruk-

kelijker in te zetten op preventie. De ei-

gen bijdrage in het kader van de Wmo 

wordt m.i.v. 2026 inkomensafhankelijk. 

De werkgroep vraagt om aandacht voor 

verborgen armoede en dringt aan op 

maatwerk en adviseert om armoede niet 

te algemeen te benaderen. 

Senioren maken over het algemeen wei-

nig gebruik van  inloop- 

spreekuren in de buurthuizen. 

Zowel gemeente als de werkgroep zijn 

van mening dat het erg zinvol is om regu-

lier overleg met elkaar te hebben. 

De volgende vergadering vindt plaats op 

7 mei 2025.  

Frans Tollenaar 

EENWORDING VERENIGING 

Gaandeweg 2025 zal er duidelijkheid ko-

men hoe de twee organisaties van PCOB 

en ANBO in elkaar worden geschoven. We 

zijn dan wel één vereniging maar nog niet 

volledig geïntegreerd. 

Er moet uiteindelijk een uniform beleid 

worden vastgesteld. 

Op korte termijn wordt er een onafhanke-

lijke commissie ingesteld die voorstellen 

gaat ontwikkelen om stapsgewijs verder 

te groeien naar één geharmoniseerde or-

ganisatie. Er leven veel vragen of zorgen 

bij lokale besturen, ook in Zeeland. Met 

het oog daarop heeft 7 januari het 

(PCOB) Platform Zeeland een gesprek ge-

had met Henk Zieleman, voorzitter van 

de ANBO-PCOB ledenraad, het “parle-

ment” van de vereniging. We hebben bij 

die gelegenheid onze zorgen geuit over 

de toekomstige autonomie van de afdelin-

gen, het ongelijke speelveld op het 

gebied van ledenwerving, hoe betrekken 

we ex ANBO leden bij onze afdeling en 

hoe wordt dat gefinancierd, hoe wordt de 

contributie geharmoniseerd. 

Praktische vragen waarvoor in het fusie-

proces van 2023 geen of onvoldoende 

plaats was. 

Binnenkort start onder leiding van het bu-

reau AEF de eerder genoemde commissie 

met haar werkzaamheden. Ons is verze-

kerd dat de afdelingen hierin voldoende 

ruimte krijgen om hun wensen (en zor-

gen) kenbaar te maken. Leden die in 

deze commissie mee willen praten kun-

nen zich aanmelden bij onze secretaris 

Judi van Dixhoorn, e-mail: 

judivandixhoorn@hotmail.com,  

telefoon 0115-561644. 

Frans Tollenaar 

VAN HET BESTUUR 

Deze keer even een kijkje in de keuken 

van onze bestuursvergadering. We hou-

den deze bij toerbeurt bij de bestuursle-

den thuis en starten om 9.30 uur.  

De voorzitter opent met een gedicht, 

meestal gerelateerd aan de bijbel. Na het 

behandelen van het verslag van de vorige 

vergadering nemen we de ingekomen en 

uitgaande stukken door. Hierna bespre-

ken we het lief en leed van onze leden en 

proberen zo iedereen aandacht te geven 

met een telefoontje of kaartje.  

Vervolgens staat het bestuurswerk op de 

agenda. Wie is er aftredend, stand van 

zaken werving bestuursleden en we den-

ken na over opvolging. Geen eenvoudig 

onderwerp!! Ook zorgen we voor een 

goede taakverdeling onder elkaar.  

Het volgende punt is de Belangenbeharti-

ging Senioren Gemeente Terneuzen: Wie 

is waar naartoe geweest en wat is er be-

sproken. Verder komt ook aan de orde 

wat er binnenkort op het programma 

staat met betrekking tot de belangenbe-

hartiging. We blikken hierna terug op de 

gehouden activiteiten, wat ging er goed 

of minder goed. Dan kijken we vooruit 

naar de komende bijeenkomsten en den-

ken alweer na over nieuw te houden 

mailto:judivandixhoorn@hotmail.com
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bedrijfsuitjes, sprekers, wandelingen, 

fietstochten enz.  

Ook komt iedere vergadering de leden-

werving ter tafel, evenals het bespreken 

van zaken uit onze landelijke ANBO-PCOB 

in Woerden. We geven elkaar door wie 

wanneer met vakantie gaat en leggen de 

volgende datum van onze bestuursverga-

dering vast. Tenslotte volgt de rondvraag 

en sluiten we altijd rond 12uur af. 

In de laatste vergadering hebben we be-

sloten dat men maximaal 1 introducé per 

lid mee mag nemen. Per activiteit zal de 

financiële bijdrage per introducé vastge-

steld worden. 

Belangenbehartiging Senioren Ge-

meente Terneuzen. 

Op 16 december werden de ouderenbon-

den door beleidsmedewerkers van de ge-

meente uitgenodigd op het stadskantoor. 

Samen met Michiel (de Pooter) bezochten 

we namens de PCOB-ANBO deze bijeen-

komst van de woon/zorg tafel. We hoor-

den over de plannen van de gemeente 

met betrekking tot wonen. Dit zijn nog 

plannen, ze zijn nog niet vastgelegd. De 

gemeente heeft vuistregels opgesteld om 

richting te geven aan de ontwikkelingen 

en het gesprek daarover  met de woning-

corporaties. Het gaat om een gedeelde 

kijk op gewenste sociale woningbouwont-

wikkelingen per kern (of stadsdeel). Het 

aantal te bouwen woningen wordt niet al-

leen door de gemeente bepaald. Ook de 

provincie heeft hier een stem in. Tot slot 

werd aan de genodigden gevraagd waar 

zij (wij) seniorenwoningen zouden willen 
bouwen. Het antwoord was: het liefst bij 

voorzieningen zoals winkels, gezond-

heidscentra en openbaar vervoer. Ook 

werd er aandacht aan gegeven dat het 

voor ouderen van belang is dat er zelf-

standig gewoond kan worden in de buurt 

van verpleeghuizen/verzorgingshuizen. 

Dit maakt het blijven bezoeken van opge-

nomen partners eenvoudiger. We hopen 

dat u ook achter dit antwoord staat. 

Judi van Dixhoorn, secretaris. 

NIEUWE LEDEN   

De afgelopen periode moch-

ten we ook weer nieuwe le-

den verwelkomen:  

Dhr. R. G. Chr. (Rob) en mw. B.J.  

(Bianca) Ivens, wonende te Terneuzen. 

We zijn blij met hun aanmelding en ho-

pen dat zij zich snel bij ons thuis zullen 

voelen en we hen bij onze activiteiten zul-

len ontmoeten. 

 

”LIEF EN LEED”,  

AANDACHT VOOR MENSEN. 

Oproep aan de leden ! 

Beste mensen als jullie zorgen hebben  

over  de gezondheid, en dit met ons wil-

len delen stuur dan een berichtje. 

Dat kan over je zelf gaan of over een an-

der lid. 

Omzien naar elkaar is van groot belang. 

Zeker in moeilijke omstandigheden. 

Eenzaamheid kan 

eveneens een pro-

bleem zijn. Zeker 

als er een partner 

weg valt. Als ik 

thuis kom vertelde 

iemand me hoor ik 

enkel het tikken van de klok. Ook de net-

werken worden kleiner zeker bij het ou-

der worden. Een belletje of een bezoekje  

kan een mens goed doen. 

 

Aandacht voor elkaar is van groot belang. 

Een gesprekje kan een mens goed doen, 

kan  veel betekenen. Ook sturen we soms 

een kaart. Deze dingen worden erg op 

prijs gesteld. Maar er moet wel aan de bel 

getrokken worden? 

Als jullie mensen kennen die een belletje 

of een bezoekje  op prijs stellen, laat het 

mij of een ander  bestuurslid weten. 

Schroom niet  neem even contact op met 

mij of een ander lid? 

 

Oog en oor zijn voor elkaar, samen PCOB! 

 

 

 

Janny Smallegange,  

Coördinator Bezoekwerk.   Tel.: 621040 
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Bedrijfsbezoek aan bouwbedrijf  
 

Meekrapweg 
14,  Axel.  

 

In de vorige nieuwsbrief schreef ik dat er 
nog een tweede bedrijfsbezoek bij bouw-
bedrijf de Vlaander Groep zou komen. 

Dus was je er de vorige keer niet bij, dan 

is er nu op 18 februari nog een kans om 

dit bedrijf te bezoeken wat gespeciali-

seerd in het bouwen van een aanbouw 

aan uw huis in één dag. 

We starten de morgen om 10 uur bij het 

bedrijf met koffie en iets lekkers, en 

daarna volgt de uitleg met foto’s en film 

door Adri Vlaander en is er gelegenheid 

voor het stellen van vragen, daarna bekij-

ken we in de werkplaats hoe de bouw 

plaats vind. 

 

Opgeven kan tot 10 februari bij mij, 

Tel 06 -51 49 21 69  of   

w.van.soelen1@kpnplanet.nl 

Tot ziens op 18 februari 10 uur,  

Met vriendelijke groeten,  

Wim van Soelen.   

 

Beste leden van de ANBO-PCOB  
afd. Terneuzen,  
Een nieuw jaar brengt voor de ANBO- 

PCOB Terneuzen ook weer de nodige fi-
nanciële verplichtingen met zich mee. 

Van velen van u mochten 
wij de contributie voor 
2025 reeds ontvangen, 

van een aantal leden nog 
niet, wellicht is u dit ont-

gaan; gaarne uw aan-
dacht hiervoor!  
Voor 2025 blijft de contributie onveran-

derd, voor een alleenstaande € 31,00 en 
voor een leefverband  € 56,00. 

Gaarne de contributie overmaken  op het 
rekeningnummer:  
NL46 RABO 0157 4429 34 t.n.v. 

ANBO-PCOB afd. Terneuzen. 
Heeft u de contributie inmiddels voldaan 

dan gelieve u dit als niet geschreven te 
beschouwen. 
Bij voorbaat dank, 

Dick Jeremiasse/penningmeester 

Terugblik op de kerstviering 17 de-

cember 2024. 

Na een succesvolle kerstviering in 2023 in 

de Protestantse kerk in Hoek hadden we 

besloten de kerstviering weer daar te la-

ten plaatsvinden. 

We waren met 80 leden aanwezig, dus 

helemaal “uitverkocht”. 

Na koffie/thee met banketstaaf, gingen 

we van de ontmoetingsruimte naar de 

kerkzaal waar we de kerstviering voort-

zetten met een liturgie.  

De schriftlezingen werden door enkele le-

den verzorgd, Janny Smallegange ver-

zorgde een mooie meditatie en gezamen-

lijk zongen we de bekende kerstliederen. 

Daarna gingen we terug naar de ontmoe-

tingsruimte voor een drankje en genoten 

aansluitend van een gezamenlijke brood-

maaltijd met soep. 

 

Iedereen ging voldaan naar huis, de reac-

ties waren dan ook erg positief. 

Dank ook aan de vrijwilligers; mede door 

hen is het een hartverwarmende bijeen-

komst geworden. 

 

Werkgroep kerstviering, 

Betty Jeremiasse, Janny Smallegange, 

Elly Tollenaar en Tannie Verpoorte

mailto:w.van.soelen1@kpnplanet.nl

